



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citeworld.com.my

TOUR CODE: CTWBKI03

4天3晚沙巴精彩游 4DAY 3NIGHT SABAH KOTA KINABALU TOUR

DAY 01 KUL/ KOTA KINABALU –KUNDASANG (D)

Pick up from airport then transfer to Kundasang where you will amaze by the majestic Mount Kinabalu, the highest peak in be south East Asia. Stop over at fruit market and Nabaluh handicraft market. Over night at kundasang resort.

DAY 02 PORING HOT SPRING/CANOPY WALK (B/L)

After breakfast, proceed to Poring Hot Spring where you can soak in the revitalizing hot sulfuric springs which believe to have healing abilities for the skin. You can also experience Canopy Walk. After Lunch then proceed back to Kota Kinabalu.

DAY 03 SAPI ISLAND SNORKELING (B/L)

After breakfast, transfer to jetty, take a 20 minutes boat ride to Sapi Island, one of the five tropical island of Tunku Abdul Rahman Park. After spending time on white sandy beach, enjoy a barbeque lunch at the beach front. After lunch you may continue with water activities such as snorkeling, banana boats, flying fish and many more. Towards the mid-afternoon, take a boat ride back to jetty. Then proceed to City Tour: Tanjung Aru, State Mosque, Menara Tun Mustapha Building, Poh Toh Tze Temple, Likas Floating Mosque and Philipino Market.

DAY 04 KOTA KINABALU / KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, check-out hotel then proceed to local product for shopping –Filipino Market, Cocoa Boutique, Fung Seng Frozen Seafood. After lunch, transfer to the airport for your returning flight to Kuala Lumpur.

第一天 吉隆坡/亚庇/昆达 (晚餐)

抵达机场后, 前往马来西亚最高峰- 京那巴鲁山。又被称为中国寡妇山, 传说着一段凄美。您还可以在途中参观拿峇鲁手工艺品中心和水果市场。晚上入住酒店于昆达山。

第二天 保令温泉/树顶吊桥 (早/午餐)

早餐后, 前往树顶吊桥及保令温泉, 体验浸泡露天高山泉的乐趣。对人体健康美容与消除疲劳具有相当疗效的硫磺泉。(请自备泳衣和毛巾) 午餐后, 返回亚庇。

第三天 沙比岛浮潜 (早/午餐)

令人期待的一天, 今天将带您去体验沙巴的蓝天白云, 海水清澈见底, 海滩细沙连绵, 景色美不胜收! 早餐后, 驱车往市区再乘船於沙比岛享受喂鱼的乐趣, 等待热带鱼群过来争食。随后到马幕迪岛浮潜(免费提供浮潜用具及救生衣)。这里有迷人洁净的海滩, 也是活动区域最大、场地最佳的浮潜热带岛屿。午餐享用海鲜烧烤午餐。下午乘船返回市区。前往游览市区观光景点: 丹容亚路海滩, 州立回教堂, 沙巴基金大厦, 普陀寺, 水上清真寺及菲律宾手工艺厂。

第四天 亚庇/吉隆坡 (早/午餐)

早餐后, 前往海产冷藏批发中心及Cocoa商店特产店自由逛街购物。午餐后, 送往机场搭乘国内航班返回吉隆坡, 结束这一趟愉快的沙巴之旅。

PACKAGE EXCLUDING :

- ✓ Air Con Transport (Private Tour)
- ✓ 03 Night Hotel Accommodation with daily breakfast
- ✓ Entrance Tickets, Lunch and Dinner as per tour itinerary
- ✓ Mandarin Or Malay Speaking Guide
- ✓ Tipping Guide & Driver

PACKAGE EXCLUDING

- Ground Fees Excluding Return Air ticket and Tour Leader Cost.
- Video & Camera Fees, Travel Insurance & Expenditures of personal nature
- Extra food and beverage which are not included in the package.

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement